

Announcement for	Appointment	تعيين	إعلان عن
Announcement Title	The Saudi Awwal Bank Announces the Appointment of the Audit Committee Members	يعلن البنك السعودي الأول عن تعيين أعضاء لجنة المراجعة	عنوان الإعلان
Introduction	<p>The Saudi Awwal Bank announces the appointment of the Audit Committee Members for the new Board term that started on 1 January 2026 for a term of three years and ends on 31 December 2028 as follows:</p> <p>1- Mr. Martin Powell - Chairman 2- Mr. Andrew Jackson - Member 3- Dr. Maysa Abdullah Basoudan - Member 4- Mr. Darrel Scott - Member 5- Mr. Mohammed Rasheed AlMaraj – Member</p>	<p>يعلن البنك السعودي الأول عن تعيين أعضاء لجنة المراجعة للدورة الجديدة للمجلس والتي بدأت من تاريخ 1 يناير 2026م ولمدة ثلاث سنوات حتى تاريخ 31 ديسمبر 2028م على النحو الآتي:</p> <p>1- السيد/ مارتن باول - رئيس اللجنة. 2- السيد/ اندرؤ جاكسون - عضو. 3- الدكتورة/ ميساء عبدالله باسودان - عضو. 4- السيد/ داريل سكوت - عضو. 5- السيد/ محمد رشيد المراج - عضو.</p>	مقدمة
Appointed Member Name	Mr. Martin Powell (Independent Board Director)	السيد/ مارتن باول (عضو مجلس إدارة مستقل)	اسم العضو المعين
Membership Start Date	12/07/1447 corresponding 01/01/2026	1447/07/12 هـ الموافق 2026/01/01 م	تاريخ بداية العضوية
Brief Resume of the Appointed Member	Has an Associate of the Chartered Institute of Bankers qualification with 44 years of senior management experience in banking, financial services, and risk management.	حاصل على مؤهل زمالة معهد المصارفيين المعتمدين، ولديه خبرة تمتد لأكثر من 44 عاماً في مناصب قيادية في قطاع الخدمات المصرفية والمالية وإدارة المخاطر.	نبذة مختصرة عن السيرة الذاتية للعضو المعين
The date of the approval by other official authorities	SAMA Non-Objection has been received on 22/07/1447 corresponding 11/01/2026	تم استلام عدم ممانعة البنك المركزي السعودي بتاريخ 1447/07/22 هـ الموافق 2026/01/11 م	تاريخ عدم ممانعة الجهات الرسمية الأخرى
Appointed Member Name	Mr. Andrew Jackson (Independent External Member)	السيد/ اندرؤ جاكسون (عضو مستقل من خارج المجلس)	اسم العضو المعين
Membership Start Date	12/07/1447 corresponding 01/01/2026	1447/07/12 هـ الموافق 2026/01/01 م	تاريخ بداية العضوية
Brief Resume of the Appointed Member	Holds a bachelor's degree in Computer Science and Accounting from the University of Manchester, as well as being a fellowship of the Institute of Chartered Accountants. He worked at KPMG for 30 years, including 19 years as a partner, and served in more than 40 countries. He now has a portfolio on non-executive positions.	حاصل على درجة البكالوريوس في علوم الحاسوب الآلي والمحاسبة من جامعة ماينشستر، وكذلك على شهادة زمالة معهد المحاسبين القانونيين في إنجلترا وويلز. عمل في شركة كي بي إم جي لمدة 30 عاماً منها 19 عاماً كشريك، وقدم خدماته في أكثر من 40 دولة. كما يشغل عضويات عدد من الشركات.	نبذة مختصرة عن السيرة الذاتية للعضو المعين
The date of the approval by other official authorities	SAMA Non-Objection has been received on 22/07/1447 corresponding 11/01/2026	تم استلام عدم ممانعة البنك المركزي السعودي بتاريخ 1447/07/22 هـ الموافق 2026/01/11 م	تاريخ عدم ممانعة الجهات الرسمية الأخرى
Appointed Member Name	Dr. Maysa Abdullah Basoudan (Independent External Member)	الدكتورة/ ميساء عبدالله باسودان (عضو مستقل من خارج المجلس)	اسم العضو المعين

Membership Start Date	12/07/1447 corresponding 01/01/2026	2026/01/01 الموافق 1447/07/12هـ	تاريخ بداية العضوية
Brief Resume of the Appointed Member	Holds Master's and PhD degrees in Accountancy, as well as Graduate Certificate in Advanced Quantitative Methodologies, all from Case Western Reserve University. She is a Certified Fraud Examiner (CFE) with extensive experience in accounting, forensic accounting, and audit committees oversight, as well as fraud prevention and detection.	حاصلة على درجى الماجستير والدكتوراه فى المحاسبة ودبلوم عالى فى الطرق المتقدمة فى التحليل الكمى من جامعة كيس وسترن ريزيرف. كما أنها فاحص احتيال معتمد (CFE) ولديها خبرة واسعة فى المحاسبة والمحاسبة القضائية ولجان المراجعة وكذلك فى مكافحة الاحتيال والكشف عنه.	نبذة مختصرة عن السيرة الذاتية للعضو المعين
The date of the approval by other official authorities	SAMA Non-Objection has been received on 22/07/1447 corresponding 11/01/2026	تم استلام عدم ممانعة البنك المركزي السعودي بتاريخ 22/07/1447 الموافق 2026/01/11هـ	تاريخ عدم ممانعة الجهات الرسمية الأخرى
Appointed Member Name	Mr. Darrel Scott (Independent External Member)	السيد/ داريل سكوت (عضو مستقل من خارج المجلس)	اسم العضو المعين
Membership Start Date	12/07/1447 corresponding 01/01/2026	2026/01/01 الموافق 1447/07/12هـ	تاريخ بداية العضوية
Brief Resume of the Appointed Member	Holds Bachelor degrees in Commerce and Accounting, and a Higher Diploma in Taxation from the University of the Witwatersrand. He is a Chartered Accountant with more than 30 years of experience in accounting standards, financial reporting and regulatory advisory. He currently serves as a Non-Executive Board Member of ABSA Financial Services Group and ABSA Bank Mozambique. He also provides advisory services to several international institutions, including the World Bank Group and the IFRS Foundation.	حاصل على درجى البكالوريوس فى التجارة والمحاسبة ودبلوم عالى فى الضرائب من جامعة ويتواترساند. محاسب قانونى يمتلك خبرة تتجاوز 30 عاماً فى معايير المحاسبة والتقارير المالية والاستشارات التنظيمية. يشغل حالياً منصب عضو مجلس إدارة غير تنفيذى فى مجموعة أبسا للخدمات المالية وبنك أبسا موزمبىق. و يقدم خدمات استشارية لعدد من المؤسسات الدولية منها مجموعة البنك الدولى ومؤسسة المعايير الدولية لإعداد التقارير.	نبذة مختصرة عن السيرة الذاتية للعضو المعين
The date of the approval by other official authorities	SAMA Non-Objection has been received on 22/07/1447 corresponding 11/01/2026.	تم استلام عدم ممانعة البنك المركزي السعودي بتاريخ 22/07/1447 الموافق 2026/01/11هـ	تاريخ عدم ممانعة الجهات الرسمية الأخرى
Appointed Member Name	Mr. Mohammed Rasheed Almaraj (Independent Board Director)	السيد/ محمد رشيد المراج (عضو مجلس إدارة مستقل)	اسم العضو المعين
Membership Start Date	12/07/1447 corresponding 01/01/2026	2026/01/01 الموافق 1447/07/12هـ	تاريخ بداية العضوية
Brief Resume of the Appointed Member	Holds a bachelor's of Science in Economics with a major in Finance and Accounting from Wharton School of Business at the University of Pennsylvania. He has extensive experience in retail banking, investment banking, digital banking and business management. He currently serves as the Chairmen of ABC Bank in Jordan and the CEO of Ila Bank in Bahrain.	حاصل على درجة البكالوريوس فى علم الاقتصاد تخصص مالية ومحاسبة من كلية وارتون لإدارة الأعمال فى جامعة بنسلفانيا. يتمتع بخبرة فى الخدمات المصرفية الاستثمارية والرقبة وإدارة الأعمال. يشغل حالياً منصب رئيس مجلس إدارة بنك إيه بي سي الأردن والرئيس التنفيذي لبنك إلإلى فى البحرين.	نبذة مختصرة عن السيرة الذاتية للعضو المعين
The date of the approval by other official authorities	SAMA Non-Objection has been received on 22/07/1447 corresponding 11/01/2026	تم استلام عدم ممانعة البنك المركزي السعودي بتاريخ 22/07/1447 الموافق 2026/01/11هـ	تاريخ عدم ممانعة الجهات الرسمية الأخرى

Date of Board Meeting in which Appointed New Member(s) were Appointed	07/06/1447 corresponding 08/12/2025	٢٠٢٥/١٢/٠٨ الموافق ١٤٤٧/٠٦/١٧	تاریخ انعقاد اجتماع مجلس الادارة الذي عین فيه العضو/ الاعضاء
Additional Information	-	-	معلومات اضافية